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1. Algemene mogelijkheid tot inspreken 
Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. 
 
 
2. Openen commissievergadering en vaststellen van de agenda 
De voorzitter opent de vergadering om 20.00 uur en heet iedereen van harte welkom. De 
agenda wordt vastgesteld. De voorzitter vraagt de vergadering of zij kunnen instemmen dat 
de commissiegriffier bij punt 5a even haar petje als griffier afzet om de presentatie te houden 
en daarna het petje als griffier weer opgezet wordt. De commissie stemt hiermee in. 
 
3a   Vaststellen verslag commissie Economie en Sport d.d. 13 september 2017 
Het verslag wordt aangepast bij agendapunt 4a.  De berekening van de bedragen is 
gebaseerd op 2 x per week trainen. Bij 3x per week kan bijvoorbeeld vervanging na 8 jaar 
nodig zijn. Dan zou de vereniging de laatste 2 jaar moeten bijdragen. Als dit zo is, na 8 jaar, 
dan moet de vereniging bijbetalen. 
 
CDA  
Eerder is gezegd dat de sportverenigingen op de hoogte zijn van het feit dat zij zelf moeten 
gaan betalen als het kunstgrasveld bijvoorbeeld na 8 jaar al aan vervanging toe is. De 
voetbalvereniging Gemert zegt echter hiervan niet op de hoogte te zijn. Zij hebben vooraf 
aangegeven dat ze 3x/week willen gaan trainen. Hoe zit dit? 
 
Wethouder 
De berekening is gebaseerd op 2x trainen/week. Contracten worden nu opgesteld en willen 
we begin 2018 afwerken. Hierin wordt ook opgenomen hoeveel er getraind gaat worden op 
de velden.  
Bijv. als alle capaciteit gegooid wordt op kunstgrasvelden dan is dat ook eerder versleten. De 
verenigingen wordt gevraagd te laten zien wat ze doen op natuurgras en wat op kunstgras 
en de gemeente blijft monitoren. Als geld uitgespaard wordt door niet op natuurgras te 



spelen dan heeft dit consequenties. Er is vertrouwen dat de kunstgrasvelden 10 jaar 
meegaan. De gemeente kan dan sturen. Verenigingen weten echt dat zij verantwoordelijk 
kunnen zijn voor mogelijk eerder vervangen kunstgras. Het is gebonden aan aantal 
trainingsuren. Eerlijkheidshalve, er is vorige week nog gesproken met de voetbalvereniging 
om de ruis weg te halen, ook met betrekking tot dit punt. 
 
CDA  
Wordt dit gecommuniceerd en vastgelegd? Bij voetbalvereniging Gemert was dit niet 
bekend. Gezegd was dat alle verenigingen het ermee eens waren.  
 
Lokale Realisten 
De verenigingen zijn verantwoordelijk voor gevolgen van meer gebruik, dat hebben we met 
elkaar afgesproken. Dan moeten ze ook zelf bijdragen.  
 
CDA 
Bevestigt de uitspraak van Lokale Realisten. Geeft aan dat dit ook goed vastgelegd moet 
worden in de overeenkomsten. 
 
Wethouder 
We nemen in de overeenkomsten op hoeveel uren er getraind mag worden op het 
kunstgrasveld op basis van een levensduur van 10 jaar. Wordt dat meer uren en heeft dit tot 
gevolg dat het kunstgrasveld eerder vervangen moet worden dan is de vereniging hiervoor 
verantwoordelijk en moet zij zelf bijdragen aan het eerder vervangen van het veld.  
 
 
3b  Lijst met toezeggingen. 
De lijst met toezeggingen is akkoord. 
 
 
3c  Termijnplanning 
Lokale Realisten merkt op dat het wel een lege agenda wordt.  
De voorzitter doet een oproep om de agenda te vullen. 
 
 
4  VOORBEREIDEN RAADSADVIES 
 
4a  Begroting 2018, programma’s die deze commissie betreffen 
 
Procesconclusie 
Besluitvorming/ finale behandeling raad is voldoende voorbereid. Onderwerp in handen 
stellen van de raad. Bespreekstuk. 
 
Opinies (per partij weergegeven) 
 
D66 
Verwijst naar pag. 31, pagina 11 en 13 met betrekking tot Recreatie en Toerisme.  
Hierin wordt gesproken over het Vorstendom Gemert. Geeft aan dat als er rekenfouten in de 
begroting staan dat deze dan gecorrigeerd worden. Is van mening dat de naam Vorstendom 
hier ook gecorrigeerd moet worden. Wil er op wijzen dat er nooit een vorstendom is geweest. 
Vindt dit volstrekte kolder. 
Geeft aan dat de Golfbaan Bakel als belangrijke toeristische trekpleister is benoemd. Kan 
zich voorstellen om mogelijkheden te onderzoeken op het terrein van de Zorgboog zodat dit 
gecombineerd kan worden. Hotels zijn er niet in Bakel. Misschien verblijfsmogelijkheden op 
het terrein ontwikkelen. Zou een invulling kunnen zijn. 



Verwijst naar pagina 33, verbeteren bereikbaarheid Gemert-Bakel. Is sceptisch over de 
realisatie. Vraagt waaraan gedacht moet worden bij Pastoor Poellplein?  
Op pagina 35, zwembad. Hiervoor staat nu € 180.000 in de boeken. Is dit voldoende?  In de 
B&W-info van zojuist is aangegeven dat dit waarschijnlijk € 250.000 zal worden. 
 
Dorpspartij 
Heeft de doelen nagelopen. Doel 2,  glasvezel: Vraagt of het gemiddeld inkomen van de 
bewoners van het buitengebied hoger zijn dan in het  binnengebied. Vraagt zich af waarom 
mensen in het buitengebied meer moeten betalen. Weet dat het nakaarten is. Maar wil vanuit 
solidariteit, gelijke behandeling, hiermee rekening houden in de toekomst.  
Doel 3 onderste bolletje.Opwaarderen Pastoor Poellplein, is dit niet eigendom van Jumbo? 
Doel 5, graag evalueren. Betreft het recreatief beleid. Stelt dat de horeca naar buiten de 
kernen wordt geduwd. Dat kan niet het doel zijn. Wil dit graag geëvalueerd zien vóór de 
verkiezingen. Het zwembad hebben we besproken. Constateert dat de sporthal Bakel 
nergens terug te vinden is in de begroting. Wanneer komt dit aan de orde? Vraagt zich af of 
hier geen aanbestedingsvoordeel te halen is. 
 
PvdA 
Geeft namens de fractie een compliment over de leesbaarheid van het stuk. Leest dat er een 
kans is op naheffing vanwege de afschaffing van  BTW –vrijstelling. Is de kans 50% op 
naheffing over de 375.000 euro of is er kans op naheffing op 50%, te weten over 187.500 
euro? Hoe zit dit? 
 
Lokale Realisten 
Vindt het een duidelijk stuk, goed leesbaar, mooie tekeningetjes en zelfs de nieuwe 
wethouder is hierin opgenomen. Stelt vast dat aanleg nieuwe wegen binnen de commissie 
Economie en Sport valt en onderhoud en beheer bij commissie Openbare beheer & Ruimte 
zit. Is er voldoende geld gereserveerd voor onderhoud en beheer als er nieuwe wegen 
bijkomen? Houden we daar genoeg rekening mee in de toekomst? 
Vraagt zich af of het nu goed geregeld is met betrekking tot de sportverenigingen. Staat er  
straks niet opnieuw een vereniging aan de deur die aanklopt omdat ze het financieel niet 
redden? Is de reservering voor sporthallen en zwembad dan wel voldoende?  
 
CDA 
Deelt mee dat er een drietal tecnhische vragen schriftelijk gesteld zijn en vraagt op welke 
termijn de antwoorden verwacht mogen worden. 
 
Wethouder 
Minimaal een week voor de raadsvergadering komen antwoorden op schriftelijke vragen over 
de begroting.  
De sporthal Bakel valt in andere portefeuiille. Verwijst naar visie Bakel. Er is wel geld 
gereserveerd voor onderhoud van de sporthal.  
Ten aanzien van het zwembad is in de B&W-info informatie verstrekt. De raad is aan zet om 
straks kaders te stellen. Dan moet ook beoordeeld worden of het gereserveerde geld 
hiervoor voldoende is. 
Straks volgt de presentatie recreatie en toerisme. Jolanda van Rooy geeft dan antwoord op 
de vragen rondom recreatie en toerisme. 
Of de identiteit Vorstendom klopt kan niet beaamd worden. Vanuit centrumondernemers is 
gevraagd om een duidelijke identiteit vast te pakken en daarop alles uit te bouwen. Voor 
recreatie en toerisme is dit van groot belang. Boodschap is dat de naam moet kloppen. 
Hierop wordt nog teruggekomen. 
Het Zorgboogterrein is niet van de gemeente. Maar het heeft wel de aandacht, bijv. bij het 
geo-project. 
 
 



Vertelt dat hij gisteren bij een brainport-bijeenkomst geweest is. Hierin werd helder uitgelegd 
waarom we nu een top regio zijn. Niet alleen economisch, verschillende radertjes maken dit 
mogelijk. Bereikbaarheid is daarbij heel belangrijk. Daarop wordt vol ingezet, bijvoorbeeld 
met betrekking tot de Beekse brug. Is dan ook blij dat de regio hiervoor breed een onderzoek 
gaat instellen en dat de oplossing inprikker nog niet van de baan is.  
De afschaffing van de BTW vrijstelling wordt waarschijnlijk doorgeschoven. Daarover is 
echter nog geen zekerheid. Waarschijnlijk komt er in 2020 duidelijkheid. 
Het wegenbeheer zit inderdaad in andere portefeuille, maar komt dit jaar nog in de 
commissie Ruimte en Openbaar Beheer. 
Er is nu voldoende dekking voor de verenigingen en de verenigingen zijn het hier mee eens. 
Het is wel exclusief gebouwen. Deze horen tot een andere portefeuille.  
 
2e ronde: 
 
Lokale Realisten  
Geeft aan signalen te hebben over contacten met externe partijen voor wat betreft het 
zorgboogterrein. Klopt dit? 
 
Dorpspartij  
Sluit aan bij D66 voor wat betreft de opmerking over identiteit - Vorstendom.   
 
D66 
In een ver verleden is gesproken over trapveldjes. Toen was afgesproken niet alles wat 
groen is dicht te bouwen. Nu zijn er sportcoaches, wat een goede zaak is voor jong en oud. 
Toch is er in Milheeze een actiegroep om  trapveldje te behouden. Er ligt een 
woningbouwproject. Wil het college ernaar kijken om in te zetten op behoud van trapveldjes?   
 
Wethouder 
In de presentatie recreatie en toerisme wordt duidelijker wat we willen gaan aanpakken. De 
komende tijd wordt gewerkt aan een uitwerkingsprogramma.  Of er contacten zijn met 
externe partijen hoort bij een andere portefeuille.  
Het behoud van trapveldjes hoort thuis bij de commissie Ruimte en Openbaar Beheer. Daar 
kan de vraag ingebracht worden. 
 
Elice Steijaert 
Geeft namens de wethouder toelichting over opwaarderen Pastoor Poellplein. We willen het 
co-modaal reizen (voet-fiets-auto-bus) aantrekkelijker maken. We beginnen door de aanpak 
van de fietsenstalling. Dat zorgt ervoor dat meer reizigers gebruik gaan maken van de bus. 
Datgene wat nu plaats vindt is op terrein van de gemeente maar er wordt ook samenwerking 
gezocht met de Jumbo. Het project wordt nog nader uitgewerkt. 
 
toezegging: 
Nagaan of de identiteit als Vorstendom wel de juiste keuze is. Is Gemert daadwerkelijk een 
Vorstendom geweest? 
 
 
5 INFORMEREN 
 
5a Presentatie mobiliteit in regionaal samenwerkingsverband 
Procesconclusie:  
De commissie is voldoende geïnformeerd. Verdere behandeling in handen stellen van 
college. 
 
Elice Steijaert houdt een presentatie. Deze wordt toegevoegd aan ibabs. 
 



5b Stand van zaken N279 

 
Procesconclusie:  
De commissie is voldoende geïnformeerd. Verdere behandeling in handen stellen van 
college. 
 
De wethouder licht de stand van zaken toe. 
Het Vka is vastgesteld. Er is nu een masterplanning. Binnenkort wordt gestart met 
werkgroepen en onderzoeken. Dat moet leiden tot een ontwerp-Provinciaal Inpassings Plan 
(PIP) dat ter inzage wordt gelegd vóór de zomer van 2018. Eind 2018 wil de provincie het 
PIP vaststellen. Gemert-Bakel heeft de mogelijkheid om voor de gebiedsinvulling zelf 
kansen in te brengen. Natuurcompensatie in eigen gebied (voor zover mogelijk). Als er 
onvoldoende inbreng is dan gaat het geld sowieso naar grotere gebieden. Ook over de 
inpassing van de rotonde richting Beek en Donk en de N272 gaan we meepraten. 
 
CDA 
Vraagt hoever de gemeente is met de zienswijze. Wanneer wordt hiermee gestart? De 
vermindering van de bereikbaarheid Bakel wordt niet meer gehoord? Moeten we de zaak 
niet voor zijn? De mindere bereikbaarheid van Bakel blijft een feit.  
Verwacht een planning en voorstel over het indienen van een zienswijze en wil dit uiterlijk 
eind dit jaar afronden. 
 
Dorpspartij 
Sluit aan bij CDA, wil eerder een zienswijze indienen. 
 
Lokale Realisten 
Geeft aan dat vorige week voor de raadsvergadering met de fractievoorzitters is gesproken. 
Het vka is een feit, waar we tegen zijn, maar anderzijds willen we wel meedenken aan de 
invulling van het gebied. Het blijven 2 parallelle trajecten. 
 
Wethouder 
Een zienswijze op het ontwerp-PIP is pas mogelijk nadat het PIP ter inzage is gelegd. De 
vraag of het zinvol is om het eerder te doen wordt voorgelegd aan het college. Partijen 
worden opgeroepen om ideeën te geven over natuurcompensatie in het gebied en recreatie 
en toerisme. We moeten de kansen grijpen om hier goede invulling aan te geven.  
 
Toezegging: 
De wethouder legt het college voor of het zinvol is eerder een zienswijze in te dienen op het 
PIP en komt hier volgende commissie op terug. 
  
Voorzitter 
We houden de stavaza N279 voorlopig als vast agendapunt op de agenda.  
 
De commissie stemt hiermee in. 
 
 
5c Voortgang glasvezel 
Procesconclusie:  
De commissie is voldoende geïnformeerd. Verdere behandeling in handen stellen van 
college. 
 
De wethouder licht de stand van zaken toe. De informatiebijeenkomsten zijn nu allemaal 
geweest. Voor Bolle Akker (bedrijventerrein) is een aparte bijenkomst geweest. We blijven 
de grijze gebieden in de gaten houden. De ambassadeurs zijn benoemd en de teller staat 
nu op 3% . De ambassadeurs gaan gericht op pad, zij weten wie zich nog niet heeft 



aangemeld. Wij zitten er boven op. Volgende week is er weer overleg met de andere 
gemeenten. Mabib geeft aan dat het tempo gelijk loopt met andere trajecten die zij al 
afgerond hebben..  
 
Jolanda van Rooy vult aan dat er verschil zit tussen de teller op de website en de 
daadwerkelijke inschrijving. Er zit een vertraging in waardoor de teller op de website 
achterloopt op de werkelijkheid.  
 
  
5d Economische agenda: nieuwe winkelstraat & strategisch plan recreatie en 
toerisme 
 
Procesconclusie:  
De commissie is voldoende geïnformeerd. Verdere behandeling in handen stellen van 
college. 
 
Jolanda van Rooy houdt een presentatie. Deze wordt in ibabs gezet. 
De planning is dat het onderwerp in november weer terug komt in de commissie waarna het 
in december in de raad aan de orde komt. Mogelijk zijn meer middelen nodig.  
 
 
5e Stand van zaken sporthal Molenbroek 
 
Procesconclusie:  
De commissie is voldoende geïnformeerd. Verdere behandeling in handen stellen van 
college. 
 
De wethouder licht de stand van zaken toe. Er is momenteel geen nieuws te melden. Als we 
meer weten over het zwembad, dan verwachten weer wat te kunnen vertellen. 
 
CDA 
Hoe is contract geregeld met de beheerder? De ondernemer vraagt om duidelijkheid. 
 
Wethouder 
Gaat dit na en komt daarop terug.  
 
LR: is het nog nodig om dit als vast agendapunt te behouden?  
 
Besloten wordt om dit nog als agendapunt te behouden. 
 
Toezegging: 
Nagegaan wordt hoe het contract met de beheerder van sporthal Molenbroek geregeld is en 
hoe dit verder gaat. 
 

 

6 Vragen commissieleden over niet geagendeerde onderwerpen (vragenrecht 
m.b.t. actuele politieke bestuurlijke commissieonderwerpen) 

CDA 
Meldt dat bewoners van de Helmondsestraat in Bakel contact met het CDA hebben 
opgenomen. 
De motie verkeersveiligheid is aangenomen. In oktober zou resultaat van onderzoek 
teruggekoppeld worden? Hiervoor is 100.000 euro beschikbaar gesteld vooruitlopend op de 
begroting. Is er al kijk op resultaten? 
 
Wethouder 



Het onderzoek is nog niet opgestart. Budget is nog niet beschikbaar. Als begroting is 
vastgesteld dan kunnen we aan de slag. Volgende commissie komt wethouder hierop terug. 
Aan het CDA wordt gevraagd om de vraag schriftelijk te stellen dan komt daar antwoord op.  
 
toezegging:  
wethouder komt volgende commissievergadering terug op motie verkeersveiligheid. 
 
CDA 
Vraagt wanneer volgende week de rotonde Noord-om wordt ingeschoven en hoe dat zit met 
tribune en tent. Is dat voor publiek, genodigden? 
 
Wethouder 
A.s. dinsdag wordt de rotonde ingeschoven. Er is een publieke tribune aanwezig en dit is 
gepubliceerd in het Gemerts Nieuwsblad en staat op website van de gemeente. Voor 
genodigden begint het programma om 08.00U ‘s ochtends. Om 8.15u wordt gestart met het 
inschuiven van de rotonde. Daarna wordt de mogelijkheid geboden om de fietsbrug te 
bezoeken.  
 
Voorzitter 
Roept vergadering op om er rekening mee te houden dat we met minstens 8 mensen 
aanwezig moeten zijn om vergaderingen door te laten gaan. 
 
 
7  Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 21:45 uur.  
 

 
Voortgangslijst toezeggingen commissie 
 
 

Datum Rdscie. Toezegging Afgedaan ja/nee 
10-5-2017 Sporthal Molenbroek 

Wethouder Bankers zegt toe 
in de volgende cie 
duidelijkheid te verschaffen 
over het proces en de stand 
van zaken. 

Aanbesteding heeft geen kandidaten 
opgeleverd. Opnieuw is met partijen 
gesproken. In verband met sterk aantrekkende 
markt kon geen van de partijen het werk 
tijdens de zomervakantie afronden. Nu worden 
tijdens de herfstvakantie 2017 in eerste 
instantie uitsluitend de dakplaten vervangen. 
Extra isolatie en zonnepanelen volgen in een 
later stadium.  

13-09-2017 Wethouder komt in de 
commissievergadering van 
11 oktober a.s. terug met 
de stavaza over de N279. 

Ja 

13-09-2017 Nieuwe berekeningen 
meerjarenonderhoudsplan 
Sportparken worden op 
korte termijn aan de 
commissieleden geleverd. 

Ja 

13-09-2017 Eind dit jaar vindt een 
evaluatie plaats over de 
buurtsportcoaches. 

 

13-09-2017 Er vindt terugkoppeling 
plaats naar Mabib over de 
informatie-avonden. Bij 

Ja 



deze informatie-avonden 
moet duidelijkheid 
gegeven worden over het 
feit dat nieuwe 
aansluitkosten betaald 
moeten worden als je 
stopt en daarna opnieuw 
wil aansluiten. 

11-10-2017 Nagaan of de identiteit als 
Vorstendom wel de juiste 
keuze is. Is Gemert 
daadwerkelijk een 
Vorstendom geweest? 

 

11-10-2017 De wethouder legt het 
college voor of het zinvol 
is eerder een zienswijze in 
te dienen op het PIP en 
komt hier volgende 
commissie op terug. 

 

11-10-2017 Nagegaan wordt hoe het 
contract met de beheerder 
van sporthal Molenbroek 
geregeld is en hoe dit 
verder gaat 

 

11-10-2017 wethouder komt volgende 
commissievergadering 
terug op motie 
verkeersveiligheid. 

 

 
 
 
 


